
Vintergatans samfällighetsförening 

 

Protokoll styrelsemöte (2024-8) 

Datum:  2024-12-03 
Tid:  kl 18:00-20:00 
Plats:  Åhska krogen 17:30-18:45 
Närvarande ordinarie: Petra Arborén, Ulf Dalenius,  
Tjänstgörande suppleanter:     Anders Ljung, Siv Forsslund 
Närvarande suppleanter: Johan Samuelsson 
Valberedning: Kjell Larsson 
Vattenansvarig: Ove Norberg    
 

Dagordning 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Val av justerare 
Ordförande valdes att justera dagens protokoll. 

§ 3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll lästes igenom och godkändes. 

§ 5 Ekonomisk rapport 
Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Ca 527 000kr i kassan. 

Styrelsen beslutade godkänna rapporten. 

§ 6 Lägesrapport vatten 
Senaste vatten provet togs i måndags 241202 på Stora Björn. 

Vattenverkets backspolning körs manuellt med ca 2-3 veckors mellanrum. 

Ca 10 kubik vatten förbrukas på ett dygn. 

Skrivelse har kommit från Livsmedelsverket angående dricksvattenrapportering 
enligt det nya dricksvattendirektivet (2020/2184). Rapportering är för närvarande 
frivillig.  

§ 7 Lägesrapport vägar 
De resterande vägpinnarna är utsatta av Anders och Ulf. 

Ellevio har fyllt igen hål igen efter tidigare grävningar. Till våren skall vägarna 
slutbesiktas. 

§ 8 Valberedning 

Valberedningen behöver starta upp arbetet med att se över behovet och ta fram 
förslag på förtroendevalda till årsstämman. I varje fall behövs förslag på ny kassör 
och en tredje person till valberedningen. 

Styrelsen uppmanade valberedningen att fundera på om en person som ansvarar 
för vägbelysningen på området behövs och i så fall ta fram ett förslag på person. 

  



 

 

§ 9 Budgetarbete inför årsstämman 2025 

Vi har 5 vattenventiler till huvudledningarna som måste ses över. Förberedelser 
ang. detta måste fortsätta i början på 2025. 

Inköp av en borrhammare till plogpinnarna. 

Behovet av påfyllning av ytskiktet på vägarna är stort. 

§ 10 Välkomstpärm 
Gick igenom ändringarna som behöver göras. Ulf ordnar detta. 
 

§ 11 Övriga frågor 
Diskussion om ev kameraövervakning på vissa områden pga stölder. Egna 
lösningar på detta problem är nog lättare att ordna. Dessutom billigare. Ev 
ytterligare diskussion om detta på årsmötet. 
 

§ 12 Nästa möte 
Nästa möte blir måndag 27/1 2025 

 
§ 13 Mötets avslutning 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 
Tjänstgörande sekreterare Justeras 

 

  

Siv Forsslund Ulf Dalenius 

 


